

Bronchial Soothe

Ivy Leaf Syrup/

Sirap de Feuilles de Lierre grimpant

Recommended use or purpose: As an expectorant for catarrhs of the respiratory passages, for the symptomatic treatment of chronic inflammatory bronchial conditions.

Medicinal Ingredients:

Each 2 tsp. (10 mL) Contains:
Standardized Ivy Leaf Extract (*Hedera helix*) 33.0 mg

standardized to contain 9 mg of Hederacoside C
Non-medicinal Ingredients: Purified water, glycerin, fructose, natural flavours, sucrose laurate, potassium sorbate, citric acid.

Adult Dosage: 2 tsp. (10 mL) two to six times per day or as directed by your health care practitioner.

Children 6 years and older: 1-1/2 tsp. (7.5 mL) 2 to 6 times per day or as directed by a health care practitioner.

For convenience, a graduated dosage cup is enclosed. May be mixed in a warm beverage.

Risk Information: Consult a physician if symptoms do not improve within 5 days or if cough worsens, lasts more than 7 days, or is accompanied by high fever.

Contra-indications: none known

Keep out of reach of children. Safety-sealed for your protection with a breakable cap.

Usage or fins recommandées: Comme un expectorant pour catarrhes des passages respiratoires, pour le traitement symptomatique de conditions inflammatoires chroniques bronchiques.

Ingredients Médicinaux:

Chaque 2 c. à thé (10 mL) Contient:
Extrait de Feuilles de Lierre grimpant (*Hedera helix*) 33.0 mg

standardisé à 9 mg Hederacoside C
Ingrédients non-médicamentaux: Eau purifiée, glycérine, fructose, arômes naturels, laurate de sucrose, sorbate de potassium, acide citrique.

Posologie Adulte: 2 c. à thé (10 mL) deux à 6 fois par jour, ou selon l'avis de votre praticien.

Enfants 6 ans ou plus: 1-1/2 c. à thé (7.5 mL) deux à six fois par jour ou selon l'avis de votre praticien.

Pour votre commodité une tasse du dosage graduée est incluse. Peut être utilisé mélangé dans une boisson tiède.

Information concernant les risques: Consulter un médecin si les symptômes ne s'améliorent pas dans les 5 jours ou si la toux s'aggrave ou persiste plus de 7 jours ou est accompagnée de fièvre élevée. Contre-indications: Aucun connu.

Garder hors de la portée des enfants. Ne pas utiliser si le bouchon rupture est brisé.

Imported and Distributed by:

ENZYMATIC THERAPY (Canada), INC.,
2696 Nootka St., Vancouver, B.C. V5M 3M5



Respirez Facilement avec Bronchial Soothe recommandé par les praticiens de soins de santé.

L'Extrait des feuilles de lierre grimpant est un ingrédient traditionnel utilisé pendant des siècles pour supporter la santé bronchique.

Contrairement à sirops à base d'alcool les ingrédients naturels fournissent un plus grand niveau de sécurité.

Études multiples en clinique prouvent que Bronchial Soothe est sûre pour toute la famille!

Prouvé en clinique pour la santé des poumons et des bronches.

Contient les feuilles de lierre grimpant calmante.

Bien toléré chez enfants.



Épreuves en clinique ont montré que l'extrait de lierre grimpant naturel est plus efficace que les produits font seulement de produits chimiques ou synthétiques.

DIETARY SUPPLEMENT

Bronchial Soothe

Ivy Leaf Syrup/

Sirap de Feuilles de Lierre grimpant

Alcohol-Free
Non-Drowsy Formula

Sans alcool
Formule sans somnolence

- Clinically proven respiratory support
- Naturally supports clear bronchial passages
 - Soothes occasional irritation
- Le soutien respiratoire prouvé en clinique
- Supporte naturellement les passages clairs bronchiques
 - Calme l'irritation occasionnel



IMMUNE / SYSTEM IMMUNITAIRE

100 mL (3.4 FL OZ)

Breathe Easy with Doctor-Recommended Bronchial Soothe.

Ivy leaf extract is a traditional ingredient that has been used for centuries to support bronchial health.

Exclusive ivy extract provides natural support for optimal lung and bronchial passageway health. Unlike alcohol-based syrups, natural ingredients provide greater levels of safety.

Multiple clinical studies prove that Bronchial Soothe is safe for the entire family!

Clinically proven for lung and bronchial passageway health.

Contains soothing natural ivy leaf.

Well tolerated in children.



Clinical studies show natural ivy extract is more effective in supporting lung and bronchial health as compared to products made solely with synthetic chemicals.

LBX08771CAN.01

